

【Important Notification from the CLD, NTU】

2017年臺灣獎學金及華語文獎學金新生說明會暨歡迎會Taiwan Scholarship and Huayu Enrichment Scholarship Recipients Orientation and Welcome Party

親愛的獎學金受獎生，您好：

- 1.您已報名 10/2(一)13:30 ~ 17:00 的「2017 獎學金新生說明會暨歡迎會」，在此提醒您，請務必準時至會場向 CLD 工作人員報到。
 - 2.當天下午參加說明會的受獎生，將不會計入缺席。
★注意：未出席說明會(或未全程參與活動而提前離開)，亦未上課者，則視同缺席。若有學生遲到，請務必至會場找 CLD 工作人員簽到，以免被紀錄缺席時數。
 - 3.活動當天不提供午餐。當天下午(16:00 ~17:00)將有品嚐臺灣美食時間。活動結束後將就地解散，學生可自行返家。
 - 4.聯絡電話：臺華獎辦公室(02)2236-8225 分機 4211~4213
 - 5.歡送會活動內容及交通地圖如下，請自行搭乘捷運前往，謝謝：
-
-

Dear Scholarship recipients,

- 1.You have registered for “2017 Taiwan Scholarship and Huayu Enrichment Scholarship Recipients Orientation and Welcome Party” held on Oct. 2nd (Mon.), 13:30-17:00. We would like to remind you to attend the party on time and find CLD staff to sign your name at the venue.
2. Students who attend the farewell party, your absent hours to class will not be counted. However, those who either attend the farewell party, nor your class, or leave early during the Orientation and Welcome Party, your absent hours will be counted. If you are late to the party, please find CLD staff and sign your name at the venue. Otherwise, you will also be counted as absent.
3. Lunch will NOT be provided on the activity. There will be a Taiwanese Snacks tasting time from 16:00 to 17:00. You are free to leave after the activity ends.
4. Contact : Scholarship Office (02)2236-8225 ext.4211~4213
5. The flow of the Orientation and Welcome Party with access information to the venue is as followed. You can reach the venue by yourself.

◎活動流程

Flow of farewell party and access information to the Orientation and Welcome Party :

2017 年臺灣獎學金及華語文獎學金新生說明會暨歡迎會
Taiwan Scholarship and Huayu Enrichment Scholarship
Recipients Orientation and Welcome Party

Date: Monday ,October 2, 2017

Time: 14:00

Pick-up: East Gate 3 of Taipei Main Station, and will depart at 13:10 (on time)

Venue: Chang, Yung Fa Foundation (財團法人張榮發基金會) B1(榮雍坊)

No.11, Zhongshan S. Rd., Zhongzheng Dist., Taipei

時間 / Time	活 動 項 目 Contents	地點 Place
13:30-14:00	受獎學生報到、領取資料及紀念品 Registration	1010(10F)
說 明 會 Orietation		
14:00-15:00	教育部臺獎 MOE Taiwan Scholarship	1002 (10F)
	教育部華獎 MOE Huayu Enrichment Scholarship	1101 (11F)
	外交部臺獎 MOFA Taiwan Scholarship	1001 (10F)
	科技部臺獎 MOST Taiwan Scholarship	1008 (10F)
歡 迎 會 Welcome Party		
15:00-15:10	貴賓進場	B1 Floor 雍榮坊
15:10-15:20	開場表演	
15:20-15:40	貴賓致詞	
15:40-15:50	舊生經驗分享	
15:50-16:00	表演節目	
16:00-17:00	品嚐臺灣美食	
17:00~	賦歸	

◎交通方式及位置 Access Map :

搭乘捷運淡水新店線至「台大醫院站」2號出口下車(距離會場步行時間約7分鐘左右) Take MRT and get off at “National Taiwan University Hospital station”, taking the Exit 2. It takes about 7 minutes to walk from the MRT Station to the venue.

財團法人張榮發基金會交通位置
CHANG YUNG FA FOUNDATION LOCATION

